
 

Szanowni Państwo,  
 
Stosowane przez miasto Szczecin kurtyny wodne nie tylko są nieestetyczne i są rozwiązaniem na miarę 
prlu, ale również zużywają duże ilości wody nieadekwatnie do swojego przeznaczenia. Należy zazna-
czyć, iż kurtyny występują w reprezentacyjnych miejscach jak Brama Portowa, plac Lotników, który jest 
po rewitalizacji. W takich miejscach nawet takie elementy jak kurtyny wodne powinny być traktowane 
ze szczególną dbałością. Tymczasem, w wymienionych powyżej miejscach walają się nieestetyczne 
węże, generując niepotrzebne bariery architektoniczne (wąż na Bramie Portowej rozciąga się niemal 
przez całą szerokość chodnika). Dodatkowo nasady stosowane na wężach przeciekają, co ostatnio ob-
serwowaliśmy na Bramie Portowej, marnując duże ilości wody słodkiej. W sytuacji kiedy miasta muszą 
oszczędzać słodką wodę, stosowane przez miasto Szczecin kurtyny są krótko mówiąc rozwiązaniem 
prowizorycznym, nieekonomicznym, archaicznym, nieprzystającym do standardów jakie powinny pano-
wać we współczesnym mieście. Ponadto , nasze kurtyny zamiast delikatnie chłodzić, moczą przechod-
niów, powodując, że w praktyce niewielu z nich decyduje się na skorzystanie z takiego rozwiązania. 
 
 

 



 
 

 



 
 

 



 
 
Poniżej przesyłam zdjęcia kurtyn wodnych zastosowanych z Goleniowie. Przykładowe kurtyny są prze-
nośne, estetyczne, zużywają niewielką ilość wody tworząc mgiełkę wodną która chłodzi, a nie moczy na 
wskroś.  
Proszę o rozważenie zastąpienia prowizorycznych kurtyn, kurtynami katalogowymi. Zapewne cena za-
kupu kurtyn szybko by się zwróciła z oszczędności na zużywanej wodzie.  
 
 

Z wyrazami szacunku  

       Radna Miasta Szczecin  

Dominika Jackowski  

        

 

 
 



 

 



 
 

 



 
 

 

 

 


